
Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 18.11.2019 o 18,00 h v zasadacej 

miestnosti obecného úradu v Šintave 

prítomní: viď prezenčná listina 

bod 1) 
Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 
privítala prítomných poslancov a občanov obce.  Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 9 poslancov z celkového počtu 
9. Predsedajúca oboznámila prítomných s programom rokovania a dala hlasovať za predložený program 
rokovania. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia predsedajúca určila poslancov OZ –  Romana 
Matušicu a Zitu Csemezovú. 
 

Poslanec Šimulčík navrhol prítomným pri príležitosti 30. výročia nežnej revolúcie, odhaľovali sme aj 

pamätník v obci,  uctiť si pamiatku a  minutou ticha vzdať úctu všetkým obetiam totalitného 

komunistického režimu. 

  

bod 2) 
Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

b) Správa hlavnej kontrolórky obce Šintava 

     Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia bola zverejnená a  tvorí prílohu 
zápisnice. 
     V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: Ištok, Kavoň, Šimulčík, Kavoň, Jurašiková.  
     Poslanec Ištok predložil návrh na uznesenie, kde žiada doplniť správu hlavnej kontrolórky obce 
o zákonnom použití finančných prostriedkov na večierky v zmysle uznesení č. 43, 48. 
     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č.  123 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia a žiada doplniť 
správu hlavnej kontrolórky obce o zákonnom použití finančných prostriedkov na večierky v zmysle 
uznesení č. 43, 48. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 7 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  2 (Kavoň, Csemezová) – návrh prijatý 
 
bod 3) 
Voľba  hlavného kontrolóra obce Šintava 
     Predsedajúca informovala prítomných, že v zmysle uznesenia č. 98/2019 obecné zastupiteľstvo 
vyhlásilo voľbu hlavného kontrolóra. Predseda komisie na ochranu verejného záujmu p. Šimulčík, 
oboznámil prítomných so zápisnicou z otvárania obálok, zasadala dňa 7.11.2019, aby posúdila 
náležitosti podanej prihlášky kandidátky na funkciu hlavnej kontrolórky obce Šintava. Doručená jedna 
prihláška s prílohami  a komisia skonštatovala, že uchádzačka JUDr. Silvia Štarková, LL.M. splnila 
náležitosti prihlášky vyhlásené vo výberovom konaní.  
Predsedajúca vyzvala kandidátku JUDr. Silviu Štarkovú, LL.M.,  aby  sa vyjadrila k svojej kandidatúre. 



- JUDr. Silvia Štarková - 35 rokov, vyštudovala právo na univerzite Pavla Jozefa Šafárika v 

Košiciach a venuje sa konzultačným a poradenským službám pre mestá, obce  a vyššie územné celky, 

zaoberá sa hlavne verejným obstarávaním, ďalej príprave projektov pre eurofondy a podobné 

záležitosti, skúsenosti ako fungujú municipality má slušné, keďže v tejto oblasti pôsobí 7 rokov, rada sa 

vzdeláva a posúva ďalej, získava nové skúsenosti. Je konateľkou a vlastníčkou v dvoch spoločnostiach 

ktoré sa zaoberajú verejným obstarávaním.  

V rámci rozpravy kandidátka odpovedala na otázky poslancov p. Šimulčíka, Kavoňa, Tvarožkovej, Ištoka 

a Jurašikovej.  

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 124 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave volí JUDr. Silviu Štarkovú, LL.M. za hlavnú kontrolórku obce Šintava, na obdobie 6 rokov, 

s dňom nástupu do funkcie 1.1.2020, rozsah pracovného úväzku 20%, plat v zmysle § 18c zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 6 (Csemezová, Hanáková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), 

proti 0, zdržal sa  3 (Jurašiková, Ištok, Šimulčík) – návrh prijatý 
 
V rámci rozpravy vystúpili poslanci Matušica, Kavoň. Poslanec Kavoň predložil návrh na uznesenie č. 

125 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave súhlasí, aby JUDr. Silvia Štarková, LL.M. mohla podnikať, 

mohla vykonávať  inú zárobkovú činnosť a byť členkou riadiacich, kontrolných a dozorných orgánoch 

právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 5 (Csemezová,  Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík) proti 1 (Ištok), 
zdržal sa  3 (Hanáková, Šimulčík, Tvarožková) – návrh prijatý 
 
Bod 4) 

Čerpanie rozpočtu k 30.9.2019 Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka Šintava 

     Čerpanie rozpočtu školy k 30.9.2019 bolo zverejnené na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

V rámci rozpravy vystúpil poslanec Kavoň. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 126 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave berie na vedomie čerpanie rozpočtu k 30.9.2019 Základnej školy s materskou školou kráľa 

Svätopluka v Šintave. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
Hlasovanie za návrh uznesenia č. 127 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave poveruje aby Základná 

škola s materskou školou kráľa Svätopluka v Šintave pripravila návrh prevádzkového poriadku 

multifunkčného ihriska, ktorý predloží podľa platného rokovacieho poriadku k zasadnutiu OZ 

v decembri 2019. Súčasťou návrhu budú: a) náklady na prevádzku na rok 2020, b) náklady na údržbu 

na rok 2020. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 
Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  1 (Hanáková) – návrh prijatý 
 



Poslanec Ištok predložil návrh na uznesenie, aby zastupiteľstvo schválilo zámer zakúpenia ihriskových 

prvkov v areáli školy a škôlky, ktoré budú hradené z rozpočtových zdrojov ZŠ s MŠ na rok 2019 do výšky 

12 000,- € s DPH. Nákup bude hradený z nevyčerpaných (ušetrených) finančných prostriedkov školy 

schválených pre rok 2019. 

V rámci rozpravy k tomuto uzneseniu vystúpili poslanci: Ištok, Kavoň a riaditeľka školy Mgr. Zuzana 

Endelová. 

Po rozprave predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 128 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje zámer zakúpenia ihriskových prvkov v areáli školy a škôlky, ktoré budú hradené 

z rozpočtových zdrojov ZŠ s MŠ na rok 2019 do výšky 12 000,- € s DPH. Nákup bude hradený 

z nevyčerpaných (ušetrených) finančných prostriedkov školy schválených pre rok 2019. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 5) 

Rozpočtové opatrenie obce č. 2/2019 

     Rozpočtové opatrenie obce č. 2/2019 bolo zverejnené na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto 

zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpila poslankyňa Jurašiková. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 129 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave schvaľuje Rozpočtové opatrenie obce č. 2/2019. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 6)  

Žiadosti o dotáciu obce Šintava na rok 2020:  

     Všetky žiadosti o dotáciu obce boli riešené na finančnej komisii a predseda komisie Michal Ištok 

oboznámil prítomných so stanoviskom komisie. 

6-1) Žiadosť o dotáciu obce Šintava na rok 2020 Šintavanka, občianske združenie 

     Predsedajúca dala hlasovať za návrh na uznesenie č. 130 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave schvaľuje dotáciu obce Šintava na rok 2020 vo výške 2680,- € pre žiadateľa: 
Šintavanka, občianske združenie, Obecný úrad Šintava 244, IČO 42161495. 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

6-2) Žiadosť o dotáciu obce Šintava na rok 2020 Telovýchovná jednota VK Šintava 

     Predsedajúca dala hlasovať za návrh na uznesenie č. 131 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje dotáciu obce Šintava na rok 2020 vo výške 1500,- € pre žiadateľa: Telovýchovná jednota VK 

Šintava, Športová, 925 51 Šintava, IČO 31827586 

 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 



Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

6-3) Žiadosť o dotáciu obce Šintava na rok 2020 Športový stolnotenisový klub Šintava 

     Predsedajúca dala hlasovať za návrh na uznesenie č. 132 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje dotáciu obce Šintava na rok 2020 vo výške 2150,- € pre žiadateľa: Športový stolnotenisový 

klub Šintava, 925 51 Šintava č. 613, IČO 50427245. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

6-4) Žiadosť o dotáciu obce Šintava na rok 2020 Futbalový klub Šintava 

     Predsedajúca dala hlasovať za návrh na uznesenie č. 133 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje dotáciu obce Šintava na rok 2020 vo výške 8400,- € pre žiadateľa: Futbalový klub Šintava, 

Športová, 925 51 Šintava, IČO 00688266. 

 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

6-5) Žiadosť o dotáciu obce Šintava na rok 2020 Vinohradnícky a vinársky spolok Šintava 

     Z dôvodu, že v čase podania žiadosti  spolok nebol zaregistrovaný predsedajúca doporučuje žiadosť 

zobrať na vedomie s tým, že do budúceho zastupiteľstva treba doručiť na obecný úrad registráciu 

spolku. 

V rámci rozpravy vystúpil p. Mizera, Herceg. 

     Predsedajúca dala hlasovať za návrh na uznesenie č. 134 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

berie na vedomie žiadosť o dotáciu obce Šintava na rok 2020 pre žiadateľa: Vinohradnícky a vinársky 

spolok Šintava, 925 51 Šintava, Kúpeľná 709 s tým, že do budúceho zastupiteľstva treba doručiť 

registráciu spolku a schváli sa dotácia vo výške 500,- € 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

6-6) Žiadosť o dotáciu obce Šintava na rok 2020 MO Matice Slovenskej Šintava 

     Z dôvodu neúplnej žiadosti predsedajúca doporučuje žiadosť zobrať na vedomie  s tým, že žiadosť 

treba doplniť do najbližšieho zasadnutia OZ. 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh na uznesenie č. 135 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie 

na vedomie žiadosť o dotáciu obce Šintava na rok 2020 pre žiadateľa: Miestny odbor Matice 

Slovenskej, 925 51 Šintava, Mierové námestie č. 10 a žiada doplniť položkový rozpočet. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

6-7) Žiadosť o dotáciu obce Šintava na rok 2020 Dobrovoľný hasičský zbor Šintava 



     Predsedajúca dala hlasovať za návrh na uznesenie č. 136 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
schvaľuje dotáciu obce Šintava na rok 2020 vo výške 700,- € pre žiadateľa: Dobrovoľný hasičský zbor, 
925 51 Šintava č. 1 
 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

6-8) Žiadosť Telovýchovnej jednoty VK Šintava o naplánovanie financií na opravu budovy VK 

     Predsedajúca navrhla žiadosť zobrať na vedomie z dôvodu, že sa mení vedenie veslárskeho klubu, 

prebieha inventúra majetku a po rokovaní s novým výborom sa k žiadosti vrátime. V budúcnosti bude 

treba investovať do budovy, treba rátať s opravou strechy, ktorá je v havarijnom stave. 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh na uznesenie č. 137 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie 
na vedomie žiadosť Telovýchovnej jednoty VK Šintava, Športová,  925 51 Šintava o naplánovanie financií 
na opravu budovy veslárskeho klubu. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 7)  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Šintava č. 20/2019 o miestnych daniach  

     Návrh VZN o miestnych daniach bol zverejnený na pripomienkovanie  na úradnej tabuli po dobu 15 

dní a tvorí prílohu tejto zápisnice. Predsedajúca prítomných oboznámila s návrhom úprav nasledovne: 

pri pozemkoch je návrh bez zmeny. Pri stavbách je navrhnuté zvýšenie pri všetkých druhoch stavieb 

z dôvodu potreby zosúladiť 10-násobok medzi najnižšou a najvyššou sadzbou ustanovenou správcom 

dane v zmysle zákona. Ďalej zvýšenie dane sa týka aj bytov a nebytových priestorov a dani za užívanie 

verejného priestranstva. 

V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík, ktorý navrhol zvýšenie aj pri dani z pozemkov pri všetkých 

druhoch pozemkov a navrhol o každom druhu pozemku hlasovať zvlášť. 

V rámci ďalšej rozpravy vystúpili poslanci: Kavoň, Jurašiková, Matušica, občan Mário Macho, Kavoň, 

občan Miloš Majko, Kavoň. 

Po rozprave poslanec Šimulčík predložil návrh na uznesenie č. 138 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave schvaľuje, aby ročná sadzba dane z pozemkov  zostala nezmenená vo výške 0,40%. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  1 (Šimulčík) – návrh prijatý 

 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh na uznesenie č. 139 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Šintava č. 20/2019 zo dňa 18.11.2019 

o miestnych daniach. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 
Šimulčík, Tvarožková), proti 1 (Ištok), zdržal sa  0 – návrh prijatý 



 

Bod 8)  

Návrh podnetov na investície a inovácie na rok 2020           

     Návrh podnetov na investície a inovácie na rok 2020 predložil poslanec Šimulčík, ktorý sa vyjadril, 

že by mohol poslúžiť ako základ pre možný dokument schválený s rozpočtom. 

V rámci rozpravy vystúpil poslanec Kavoň. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 140 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave pripraví návrh investícií na rok 2020 do 16.12.2019. 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 9)  

Podnet na konanie vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov voči M. 

Holičkovi podľa ústavného zákona 357/2004    

     Poslanec Šimulčík pripravil prezentáciu a oboznámil prítomných, že komisia na ochranu verejného 

záujmu pri výkone verejných funkcií Obecného zastupiteľstva v Šintave podáva obecnému 

zastupiteľstvu podnet na konanie voči p. Miroslavovi Holičkovi, Šintava č. 218, kvôli neúplným údajom, 

ktoré malo mať oznámenie podľa ústavného zákona. 

V rámci rozpravy vystúpil poslanec Kavoň a predložil návrh na uznesenie. 

Poslanec Šimulčík predložil prítomným dva návrhy na uznesenie. 

Po rozprave predsedajúca dala postupne hlasovať za predložené návrhy na uznesenie, najprv dva 

návrhy poslanca Šimulčíka, potom návrh poslanca Kavoňa. 

Návrh na uznesenie č. 141 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave vyzve p. Miroslava Holičku a tým 

mu umožní, aby sa vyjadril  k podnetu podaného na základe čl. 7 ods. 6 zákona 357/2004 Z.z. o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov, a to buď písomne do 12.12.2019 alebo 

osobne na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 16.12.2019. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 5 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), proti 1 
(Kavoň), zdržal sa  3 (Csemezová, Miklošík, Matušica) – návrh prijatý 

 

Návrh na uznesenie č. 142 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje, aby za doručené 

dokumenty podľa zákona 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov boli považované iba tie, ktorým bude pridelené číslo a zároveň budú zapísané v doručenej 

pošte Obecného úradu v Šintave. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Návrh na uznesenie č. 143 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave vyzýva p. Miroslava Holičku, aby 

doplnil chýbajúce údaje v majetkovom priznaní, ktoré podal za rok 2018. Žiadame doplniť údaje 

týkajúce sa čl. 7 ods. 1 písmena d), e) zákona 357/2004 Z.z., ďalej čl. 7 ods. 4 písmena b), c), d) a to 

písomne do 12.12.2019 alebo osobne na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 16.12.2019. 



Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 3 (Kavoň, Matušica, Miklošík), proti 0, zdržal sa  6 (Csemezová, Ištok, 
Hanáková, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková) – návrh neprijatý 

V rámci ďalšej rozpravy vystúpili poslanci: Kavoň, Tvarožková, Ištok. 

 

Bod 10)  

Rôzne došlé žiadosti: 

     Predsedajúca oboznámila prítomných s došlými žiadosťami: 

10-1)  Žiadosť Moniky Marienkovej, Veselé 2 o odkúpenie pozemku 

     Predsedajúca oboznámila prítomných, že sú doložené overené písomné súhlasy ostatných majiteľov 
nehnuteľností na právo vstupu na pozemok. OZ musí schváliť spôsob prevodu vlastníctva 
nehnuteľného majetku obce. Obec musí zverejniť zámer predať svoj majetok a jeho spôsob na svojej 
úradnej tabuli po dobu 15 dní. V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Kavoň, Jurašiková, Šimulčík. 
Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 144 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
a) berie na vedomie žiadosť  Moniky Marienkovej, trvale bytom Veselé 2 o  odkúpenie obecného pozemku. 
b) konštatuje, že sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup prevodu obce z dôvodu hodného 
osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, 
pretože  ide o pozemok, ktorý je dlhodobo využívaný žiadateľom. V zmysle UP obce nie je určený na 
rozvojové aktivity a výstavbu obce. c) schvaľuje v zmysle §-u 9, ods. 2, písm. a) zákona č. 138/1991 Zb 
o majetku obcí v znení  neskorších predpisov, spôsob prevodu nehnuteľného majetku uplatnením 
výnimočného postupu ako prípad hodný  osobitného zreteľa  – pozemok registra CKN parc. č. 517/164, druh 
pozemku zastavaná plocha vo výmere 45 m2, odčlenená z parc.č. 517/116, druh pozemku zastavaná plocha, 
evidovanej Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej mape ako parcela registra C, 
katastrálne územie Šintava, na LV č. 1,   geometrickým plánom č. 41/2019, číslo úradného overenia 591/2019 
zo dňa 7.5.2019 žiadateľovi: Monike Marienkovej, Veselé č. 2. V kúpnej zmluve bude uvedená povinnosť 
zápisu vecného bremena prechodu k parcelám. 
 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 
Šimulčík, Tvarožková) za 7 (Csemezová, Ištok, Jurašiková, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), 
proti 0, zdržal sa  2 (Hanáková, Kavoň) – návrh schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

 

10-2) Žiadosť Petra Korca, Šintava 580 o odkúpenie pozemku 

     Predsedajúca informovala prítomných, že zámer prevodu bol  zverejnený na úradnej tabuli a dala 
hlasovať za uznesenie č. 145 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave a) berie na vedomie žiadosť Petra 
Korca, Šintava č. 580 o odkúpenie pozemku. b) konštatuje že sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní 
výnimočný postup prevodu obce z dôvodu hodného osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné 
zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, pretože  ide o pozemok, ktorý je dlhodobo 
využívaný žiadateľom. V zmysle UP obce nie je určený na rozvojové aktivity a výstavbu obce. c) schvaľuje 
v zmysle §-u 9a, ods. 8, písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 
prevod nehnuteľného majetku uplatnením výnimočného postupu ako prípad hodný osobitného zreteľa 
– pozemok registra CKN parcela č. 4049/8, druh pozemku zastavaná plocha o výmere 52 m2, odčlenená 
z parc. č. 4050/100, druh pozemku ostatná plocha, evidovanej Okresným úradom v Galante, katastrálny 
odbor na katastrálnej mape ako parcela registra E, katastrálne územie Šintava, na LV č. 2640, 
geometrickým plánom č. 1-8/2019, číslo úradného overenia 1177/2019 zo dňa 4.9.2019, za cenu 18,- 
€/m2 žiadateľovi: Petrovi Korcovi, Šintava 580, 92551 Śintava.  Správny poplatok za návrh na povolenie 
vkladu vlastníckeho práva k nehnuteľnosti do katastra nehnuteľností uhradia kupujúci. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov 



 

10-3) Žiadosť Ing. Jána Koričanského, Šintava 603 o odkúpenie pozemku parc.č. 517/71 

     Predsedajúca informovala prítomných, že zámer prevodu bol zverejnený na úradnej tabuli a dala 

hlasovať za uznesenie č. 146 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave a) berie na vedomie žiadosť Ing. 

Jána Koričanského, Šintava č. 603 o odkúpenie pozemku. B)konštatuje,  že sa jedná o prípad pri ktorom sa 

uplatní výnimočný postup prevodu obce z dôvodu hodného osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje 

Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, pretože  ide o pozemok, ktorý je 

dlhodobo využívaný žiadateľom. V zmysle UP obce nie je určený na rozvojové aktivity a výstavbu obce. 

c) schvaľuje v zmysle §-u 9a, ods. 8, písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, prevod nehnuteľného majetku uplatnením výnimočného postupu ako prípad hodný 
osobitného zreteľa – pozemok registra CKN parcela č. 517/71, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 
o výmere 25 m2,  evidovanej Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej mape ako 
parcela registra C, katastrálne územie Šintava, na LV č. 1, za cenu 18,-€/m2  žiadateľovi: Ing. Jánovi 

Koričanskému, Šintava 603. Správny poplatok za návrh na povolenie vkladu vlastníckeho práva 
k nehnuteľnosti do katastra nehnuteľností uhradia kupujúci. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

 

10-4) Žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 110 o nájom pozemku (IBV Malé Sihote) 

     Predsedajúca informovala prítomných, že zámer nájmu bol zverejnený na úradnej tabuli 
a dala hlasovať za uznesenie č. 147 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave a)berie na vedomie 
žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 110 o nájom pozemkov (IBV Malé Sihote). B) konštatuje,  
že sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup nájmu majetku obce z dôvodu hodného 
osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých 
poslancov, pretože  ide o pozemky potrebné k vybudovaniu obslužnej komunikácie a uloženiu 
inžinierských sietí  územia IBV „Malé Sihote“, etapa I až III. C) schvaľuje v súlade s §-om 9a, ods. 9, písm. 
c) zákona č. 138/1991 Zb o majetku obcí v znení  neskorších predpisov, nájom nehnuteľného majetku, 
pozemkové nehnuteľnosti nachádzajúce sa v k.ú. Šintava, evidované Okresným úradom Galanta, 
katastrálny odbor na LV č. 1 po novom zameraní ako pozemky parcely registra „C“, parc. č. 1161/11 
zastavané plochy a nádvoria o výmere 334 m2, parc. č. 1158/5 orná pôda o výmere 36 m2, parc. č. 
1161/12 zastavané plochy a nádvoria o výmere 43 m2, vo vlastníctve prenajímateľa evidovanom v časti 
B/LV pod B1 v 1/1 – iné v pomere k celku, geometrickým plánom č. 5-9/2019 zo dňa 17.9.2019,  číslo 
úradného overenia 1308/2019 zo dňa 25.9.2019, žiadateľovi: Hrachostav, s.r.o., Šintava 110, 92551 
Šintava, IČO 47 592559. Cena nájmu 247,80€/rok, doba nájmu – doba určitá – maximálne 10 rokov. Po 
kolaudácii bude stavba prevedená do majetku obce. Treba zabezpečiť právo prechodu a prístupu 
k nehnuteľnostiam obyvateľov Proletárskej ulice (rodina Pometlová – z boku brána na vstup na 
pozemok a rodina Kolbová – z boku brána do garáže.) 
 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

 

10-5) Žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 110 o nájom pozemku (IBV Nad Vŕškom) 

     Predsedajúca dala hlasovať za uznesenie č. 148 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 

vedomie žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 110 o nájom pozemku (IBV Nad Vŕškom) 



a žiadame investora doriešiť zámer IBV Nad Vŕškom so záväznou časťou územného plánu. Ak zámer 

vyžaduje zmenu územného plánu, je investor povinný zabezpečiť túto zmenu na vlastné náklady. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  1 (Šimulčík) – návrh prijatý 

 

10-6) Žiadosť Zboru pre obč. záležitosti o vyplatenie paušálnych odmien na úpravu zovňajšku za rok 

2019 

     Predsedajúca dala hlasovať za uznesenie č. 149 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 

vyplatenie paušálnych odmien na úpravu zovňajšku pre účinkujúcich členov Zboru pre občianske 

záležitosti pri Obecnom úrade v Šintave za rok 2019 – ošatné v sume 50,- €, v zmysle poriadku na 

odmeňovanie účinkujúcich pri občianskych obradoch ZPOZ pri Obecnom úrade v Šintave, schváleného 

OZ dňa 26.1.2015, uznesením č. 9, bod b). 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 
Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa 1 (Ištok) – návrh prijatý 

 

Bod 11) 

Informácie starostky 

     Predsedajúca informovala prítomných o problémových situáciách, ktoré rieši na úrade, sú to: 

kanalizácia, chodníky, zberný dvor, smetné nádoby, neporiadok v obci, snaží sa dávať postupne všetko 

do poriadku, má rozpracované záležitosti a čaká na odpovede,  na čističke máme nový dozor p. Szabu, 

podarilo sa nám spustiť SMS rozhlas, opilovať stromy, doviezť vyfrézovaný asfalt, mali sme stretnutie 

so seniormi pri príležitosti úcty  k starším.  

 

Bod 12) 

Interpelácia poslancov 

     V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 

- Poslanec Kavoň – informácia ohľadne riešenia vodovodu na ulici Nitrianska,  ospravedlnil sa 

všetkým, ktorých sa nedopatrením dotkol, jeho cieľom je do zastupiteľstva priniesť ľudskosť, 

- Poslanec Šimulčík – informoval sa ako je obec pripravená na zimnú údržbu verejných 

priestranstiev a miestnych komunikácií, 

- Poslanec Ištok – pripomienkoval preplnený zelený biologicky rozložiteľný odpad pri ČOV 

- Poslankyňa Hanáková – požiadavka o doplnenie pouličného osvetlenia, 2 lampy  v dolnej časti 

obce pri Lodenici,  

- Poslankyňa Jurašiková – požiadavka občanov z ulice Stará Nitrianska, že zbytočne svietia na 

tejto ulici pouličné svetlá, treba nadstaviť snímač. 

- Poslankyňa Jurašiková –  SMS rozhlas informoval, že vodárenská spoločnosť bude robiť 

odpočet iba raz za rok, informovala sa, či sa dajú dojednať mesačné preddavkové platby. 

Na všetky interpelačné dotazy odpovedala starostka obce. 

 

Bod 13)  

Diskusia 



     V rámci diskusie vystúpili nasledovní občania a poslanci: Mário Macho – vzdáva sa funkcie člena 

stavebnej komisie, Ján Kavoň, Marek Endel, Ján Kavoň, Miloš Majko, Ján Kavoň, Mária Lanczová, Viera 

Krištofová, Erik Herceg, Ľudmila Hercegová. 

     Na všetky diskusné príspevky odpovedala starostka obce. 

 

Bod 14)  

Z á v e r         

     Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 

 

       Bc. Stanislava R e ž n á k o v á , starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


